
De COMMISSIE SOCIALE LEEFOMGEVING DORDRECHT van de gemeente DORDRECHT ;

b e s l u i t :

CDA-fractie vraagt naar de financiële steun aan (sport)verenigingen nu de maatregelen mogelijk 
worden verlengd en wat de wethouder gaat doen om sportverenigingen door deze moeilijke tijden 
te halen. Wethouder Stam geeft aan dat de signalen bekend zijn, er nauw contact wordt 
onderhouden met alle sportverenigingen en de situaties nauwlettend in de gaten worden 
gehouden. VVD-fractie stelt de aanvullende vraag of sportverenigingen vooruitlopend op de 
toegezegde Rijksmiddelen een beroep kunnen doen op de subsidiemogelijkheden. Wethouder Stam 
beaamt dat dit inderdaad de intentie is. 

GroenLinks-fractie uit een drietal zorgen over de scholensluiting in het onderwijs en de 
toenemende kansenongelijkheid tussen leerlingen: er zijn signalen dat er grote verschillen zijn 
tussen scholen in kwaliteit van het geboden thuisonderwijs, verschillende wijzen waarop kwetsbare 
kinderen en kinderen van ouders met cruciale beroepen worden opgevangen en het signaal dat 
kinderen die op school worden opgevangen geen onderwijs aangeboden krijgen. Wethouder 
Heijkoop geeft aan de zorgen te delen. Tegelijkertijd lagen er bij de tweede lockdown draaiboeken 
klaar bij de schoolbesturen. Wethouder heeft expliciet en proactief aan schoolbesturen aangegeven 
het geven van fysiek onderwijs aan kwetsbare kinderen van harte te ondersteunen. Deze keuze 
wordt echter door de school zelf gemaakt. Verzoek om buiten vergadering door te geven als er 
signalen zijn dat de noodopvang op bepaalde scholen niet goed loopt, zodat hij contact kan 
opnemen met betreffende schoolbesturen. Speciaal onderwijs denkt na om fysiek les te gaan 
geven. Fractie ChristenUnie/SGP vraagt naar hetgeen de gemeente zelf kan doen, bijvoorbeeld dor 
extra aandacht in vorm van zomerscholen. Wethouder geeft aan dat er binnen de Onderwijsvisie 
een programmalijn hierop toeziet, maar dat het onderwijs zelf verantwoordelijk is voor de wijze 
waarop het onderwijs wordt ingevuld. 

De commissie agendeert de RIB ter kennisgeving voor de gemeenteraad. 

 

Aldus besloten in de vergadering van woensdag 6 januari 2021.


